



Healthy forests

With more than 150 million hectares of forest certified as sustainably managed, Canada is a world leader in sustainable forest management and a responsible source of high-quality forest products. For more information, visit the Canadian Forest Service: cfs.nrcan.gc.ca.

Forêts saines

Plus de 150 millions d'hectares de nos forêts bénéficient d'une attestation certifiant leur aménagement durable. Le Canada, pays de premier rang en aménagement forestier durable, est une source responsable de produits forestiers de haute qualité. Pour renseignements, rendez-vous au Service canadien des forêts : scf.nrcan.gc.ca.



Innovation

From the production of advanced building materials, to wood fibre-reinforced composite materials, to renewable bio-energy, to bio-active papers that can detect toxins in food and water, innovation is a fundamental part of Canada's forest products industries. For more information, visit the Canadian Forest Service: cfs.nrcan.gc.ca.

Matériaux de construction avancés, composites renforcés de fibres de bois, bioénergie, papier bioactif pour la détection de toxines dans les aliments et l'eau : l'innovation est au cœur des industries des produits forestiers du Canada. Pour plus de renseignements, rendez-vous au Service canadien des forêts : scf.nrcan.gc.ca.

Photo of the Art Gallery of Ontario provided by Structurium Wood Products - Photo du Musée des beaux-arts de l'Ontario fournie par Structurium Wood Products

